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Verslag Algemene Leden Vergadering NFDO zaterdag 28 oktober 2023 
 
Locatie: activiteitencentrum De Veluwezoom in Dieren 
 
Aanwezig: zie presentielijst 

 
 

1.  welkom en opening 
 
Voorzitter heet iedereen van harte welkom. 
 

2.  kort voorstelrondje 
 
Alle aanwezigen stellen zich kort even voor. Aangegeven wordt dat: Wouter Koks (De Bonte 
Piet), Angelo Rens (Dierenambulance/ Dierenhospitaal ’s-Gravenhage) Janet Grafen, kandidaat 
bestuurslid en Marius van Veen, website vrijwilliger, zich voor de NFDO zullen inzetten maar 
(nog) niet als bestuurslid. 
 

3.  vaststellen agenda 
 
Agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld. 
 

4.  mededelingen  
 
a) Werkzaamheden Eline Lauret: in overleg met Eline zal Eline niet meer als vaste kracht maar  
     op projectbasis (kosten/baten) voor de NFDO werkzaam zijn. Eline heeft veel voor de NFDO  
     betekent, helaas kan ze vandaag door trieste privé omstandigheden niet aanwezig zijn. 
b) Marko Ruis van DierVizier heeft laten weten vandaag niet aanwezig te kunnen zijn als gast-    
    spreker, Lilianne van Doorne van St. Huisdierenwelzijn heeft aangeboden om een presentatie 
    te geven over katten sterilisatie- en castratie actie van katten van huishoudens met een 
    minimum inkomen. 
c)  Het bestuur is in gesprek met een potentiële secretaris en fondsenwerver. 
 

5.  verslag ALV 16 maart 2022 
 
Geen inhoudelijke of tekstuele opmerkingen. Het verslag wordt door de vergadering goedgekeurd 
en vastgesteld. 
 

6.  Beleidsnotitie  
 
Gezien de transitie van de NFDO naar een professionele organisatie, is er een beleidsnotitie 
geschreven. In de ALV die in het voorjaar 2024 wordt gehouden zal een meerjarenbeleid worden 
voorgesteld evenals een herziene begroting.  
Op de beleidsnotitie komen de volgende opmerkingen: 

• Zeist: evt. op de website van de NFDO plaatsen dat men alleen een beroep op de NFDO 
kan doen als men lid is van de NFDO? 

• Kunnen er (oudere en andere) welzijnsbeleidstukken van andere gemeenten op de 
website geplaatst worden? Als voorbeeld voor de andere leden? 
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7. Statutenwijziging 
Er wordt een korte samenvatting besproken met de aanwezige leden van de voorgenomen 
statutenwijziging. 
Hierop komen de volgende opmerkingen: 

• René Bartels, ROZ Eindhoven:  
Fuseren van de NFDO met andere organisaties; erbij vermelden dat dit in overleg met de 
leden van de NFDO gaat. Dit kan in het huishoudelijk regelement worden toegevoegd. 
Met betrekking tot het rooster van aftreden, wordt er rekening gehouden met de 
verschillende termijnen mbt aftreden? Zodat een bestuur niet in het zelfde jaar tegelijk 
aftreed? Rooster van aftreden is aanwezig en er is rekening gehouden met de termijn van 
aftreden van de bestuursleden. 

• Kees Keet; Dierentehuis Arnhem: 
Met betrekking tot het oneindig verkiesbaar zijn van bestuursleden; is het niet beter om te 
gaan voor drie termijnen en daarna na instemming van de leden? 
Met betrekking tot 7.13, punt 9 tot en met 12: zoveel mogelijk toepassen om te 
voorkomen dat er discussies ontstaan over wel of niet. 
 

 

8.  Diverse onderwerpen/ stand van zaken 

a) toetreden lid Arduin Roosendaal: 
Het asiel en dierenambulance Arduin willen lid worden van de NFDO, dit betreft echter een bedrijf 
dat geen statuten heeft en niet bereid is om de jaarrekening te presenteren. Leden van de 
vergadering geven aan dat dit niet mogelijk is. Het blijkt dat er wel stichtingen ingeschreven staan 
bij de KvK op het adres van asiel Arduin, de voorzitter gaat bespreken met de eigenaar van 
Arduin of deze lid kunnen worden van de NFDO. 
b) Smakterheide 
De asielfunctie van Smakterheid in Smakt Limburg stopt per 31 december 2023. Het asiel ROZ 
Eindhoven is inmiddels in gesprek met 7 gemeenten die normaal dieren onderbrengen in Smakt 
om te kijken of deze dieren in Eindhoven ondergebracht kunnen worden. Door het wegvallen van 
de asielfunctie in Smakt ontstaat er een ‘gat’ in de opvang in de regio.  
c) Kittenpalace en Dierenambulance Alphen aan den Rijn 
Vanuit de gemeente Alphen a/d Rijn is het verzoek gekomen aan de NFDO om een 
bemiddelingsgesprek te voeren met bovenstaande organisaties. Dit verzoek komt ook vanuit 
Dierenlot. Er wordt verduidelijkt dat Dierenlot als voorwaarde stelt dat beneficianten van Dierenlot 
met elkaar samenwerken.  
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9.  Door leden ingebrachte onderwerpen 
a) Administratie programma Dierenasiel/ Dierenambulance vanuit ROZ Eindhoven:  
 ROZ Eindhoven gaat met een IT medewerker en een groep mensen met afstand tot de 
 arbeidsmarkt (vanuit Switch) een eigen asieladministratie programma opzetten. ROZE is 
 niet tevreden over de huidige systemen die in de markt zijn en vindt deze ook te duur.  
 ROZE geeft aan dat alle leden welkom zijn om mee te denken en tzt gebruik te maken  
 van het programma.  
b) Opvang egels gezocht  
 ROZ Eindhoven vraagt wie er nog egels op kan vangen, het asiel heeft een groot aanbod 
 van jonge, zwakke egels. Dit wordt in een uitvraag verzonden aan alle leden. 
 

10.  Rondvraag en wvttk 
 

• Sneek, De Nomadenhof: Keurmerk 
Komt er een herziening en aanvulling van het huidige Keurmerk? En wordt dit uitbesteed 
aan een onafhankelijke partij? Herziening en aanvulling volgt in 2024, voorlopig wordt het 
Keurmerk nog gefaciliteerd door de NFDO zelf. Er wordt wel uitbreiding gezocht voor het 
afnemen van de (her) keuringen. Astrid de Vries geeft aan dit voor de noordelijke 
provincies wel op zich te willen nemen. 

• IJsselstein Rijpickerwaard: subsidie of dienstverleningscontract 
Voorzitter van Rijpickerwaard vraagt wat een betere overeenkomst is, subsidie of 
dienstverleningscontract. Dit gezien de wettelijke verplichting die de gemeente heeft voor 
de opvang en het vervoer van dieren.  De NFDO dringt er bij LNV en gemeenten op aan 
om de subsidievorm af te schaffen. LNV heeft dit helaas afgewezen, een vraag hiervoor 
moet vanuit de Gemeenten komen. Ook via DierVizier; de kennisbank voor gemeenten op 
gebied van dierenwelzijn, wordt hier aandacht aan geschonken. Mocht er hulp nodig zijn 
bij het onderhandelen bij de gemeente dan kan een lid van de NFDO hiervoor 
aankloppen. 
Op dit moment is er een project gaande in opdracht van de Gemeente Hilversum om alle 
wet- en regelgeving op gebied van dieren uit te pluizen. Deze informatie komt ook ter 
beschikking van de NFDO leden en voor DierVizier. 
René Bartels (ROZ Eindhoven) kan benaderd worden voor advies op gebied van omgaan 
en afspraken maken met gemeenten. 

• Dierenasiel Zeist: relatie DB - NFDO: 
Hoe is de relatie tussen Dierenbescherming en de NFDO? De NFDO trekt samen op met 
de DB in specifieke trajecten. Denk hierbij aan Dieren in Rampen en Spreekbuisgroep 
Wildopvang. De DB heeft vanaf 2013 een andere weg ingeslagen, er wordt niet langer 
geïnvesteerd in steen, kleinere opvangcentra gaan op in 12 grotere Dierencentra en er 
wordt meer ingezet op preventie. Inmiddels is er een nieuwe CEO aangesteld, Ellen Bien, 
hiermee is al kort kennisgemaakt, een uitnodiging voor verdere kennismaking volgt nog. 
Wellicht zal deze CEO voor een andere routing gaan kiezen.  

 

11.  Sluiting 
De voorzitter sluit, met dank aan de leden, de vergadering om 12.00 uur 
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Na de lunch worden de certificaten Keurmerk Opvang uitgereikt aan: 
Dierenasiel Den Helder e.o 
Dierenasiel Hoorn 
De Nomadenhof Sneek 
Rijpickerwaard IJsselstein 
St. Zwerfdier Alkmaar 
Dierencentrum De Achterhoek. 
 
Veterans for Animals geeft een presentatie over de mogelijkheden die deze organisatie biedt op 
het gebied van klussen uitvoeren. 
Lilianne van Doorne, St. Huisdierenwelzijn, geeft inzicht in de nieuw opgezette actie voor het 
castreren en steriliseren van katten van eigenaren met een minimuminkomen. 
 
Na een boswandeling over de Veluwezoom, sluiten we de Ledendag af met een hapje en een 
drankje. 
 
 
Verslag voor akkoord getekend: 
 
 
Dieren, 28 oktober 2023 
 
 
 
 
 
 
Pierre van Beusekom   Ina Sämmang   Hans van den Heuvel 
Voorzitter    Secretaris a.i.   Penningmeester 
 


